
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissie en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissie. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

“Wat partijen nu in de programma’s zetten, bepaalt mede  
de koers voor de komende jaren”

Volgend jaar gemeenteraads
verkiezingen, partijen komen 
in actie
Hoewel de gemeenteraadsverkiezingen 
pas volgend jaar maart op de agenda 
staan, zijn de politieke partijen al druk 
bezig. Ze bereiden de campagne voor, 
maken de politieke plannen voor de 
komende jaren en zoeken de juiste 
mensen om die plannen uit te voeren. Op 
deze raadspagina vertellen Jeanette Loos 
(CDA) en Cobi van der Wiel (VVD) erover.

Volgend jaar maart zijn de verkiezingen, 
wat betekent dat voor de politieke 
partijen?
Cobi van der Wiel: “Het wordt voor de 
fractie, maar zeker ook voor de besturen 
van de partijen een hele drukke periode. 
Ga maar na: er moeten partijprogramma’s 
worden geschreven, er moeten kieslijsten 
worden samengesteld en dit jaar zal ook de 
verkiezingscampagne echt van start gaan en 
die moet worden georganiseerd.”

Jeanette Loos: ”Veel werk daarvoor wordt 
inderdaad gedaan door de besturen. 
Maar de leden spelen ook een belangrijke 
rol. Zo zijn er meerdere algemene 
ledenvergaderingen waarin over de 
voorstellen van het bestuur wordt gestemd.”

En voor de fracties in de gemeenteraad?
Loos: “Enerzijds loopt het raadswerk 
natuurlijk gewoon door. Anderzijds moet 
je als zittend raadslid nu beslissen of je 
eventueel nog een periode door zou willen 
gaan. Dus in die zin, spelen de komende 
verkiezingen al wel een rol. En we zijn actief 
betrokken omdat juist in de fractie natuurlijk 
veel kennis is over wat er de afgelopen 
periode is bereikt en wat we de komende 
jaren zouden willen bereiken.”

Van der Wiel: “Als fractie ondersteunen 
we natuurlijk ook de campagne en leveren 
we input voor het programma. Dat doen 
we ook door bijvoorbeeld bedrijfs- en 
werkbezoeken af te leggen en zo te horen 
van onze achterban welke onderwerpen zij 
de komende jaren belangrijk vinden. Dat 
is ontzettend relevant. De onderwerpen 
die partijen in hun verkiezingsprogramma 
opnemen, bepalen mede wat er de komende 
jaren gaat gebeuren.”

Wat is ongeveer het tijdspad richting de 
verkiezingen?
Loos: “Wij hebben inmiddels de eerste 
ledenvergadering achter de rug. Daarin 
konden mensen zich melden voor het 
campagneteam. Ook zijn commissies 
ingesteld die het programma gaan schrijven 
en de kandidaten gaan zoeken. Na de zomer 
komt er dan een groslijst met kandidaten. 
De leden bepalen uiteindelijk de lijst. Die 
moet trouwens op 2 februari 2026 definitief 
worden ingeleverd bij het gemeentelijk 
stembureau. Dat is een belangrijke datum 

voor iedereen die mee wil doen aan de 
verkiezingen.”

Van der Wiel: “Wij richten ons erop om 
rond de zomer onze kieslijst en het 
verkiezingsprogramma klaar te hebben. 
Dan is bekend met welke mensen we de 
verkiezingen in gaan. Dan kunnen we dit 
ook actief met onze inwoners delen en de 
verkiezingscampagne starten. En die loopt 
door tot 18 maart 2026, want dan zijn de 
verkiezingen.”

Kunnen mensen die nog niet politiek 
actief zijn, nog meewerken aan de 
campagnes of op de lijst komen?
Van der Wiel: “Ja maar natuurlijk. Politieke 
partijen zijn geen gesloten bastions! Juist 
niet. Ik roep iedereen, die affiniteit met 
lokale politiek (en liefst ook met de VVD) 
heeft, op om zich te melden. Stuur een 
mailtje of kom langs bij een van onze 
vergaderingen. Er is altijd ruimte voor 
mensen die actief willen worden. Dat kan 
op gebied van  een rol in raad of commissie 
of social media of activiteiten tijdens de 
campagne. Het kan allemaal.”

Loos: “Als je achter onze standpunten staat, 
ben je altijd welkom. Dat moge duidelijk 
zijn. Goed om te zeggen ook dat de cursus 
Politiek Actief nog loopt en dat er vanuit 
de raad ook nog politieke cafés worden 
georganiseerd. Dus kom langs en doe mee. 
Het is ontzettend leuk. Neem nu het flyers 
uitdelen tijdens de campagne. Ik heb er nu 
alweer zin in!” 

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Agenda
• Thema-avond 2 Politiek Actief, 

woensdag 5 maart
• Bijzondere raadsvergadering, 

donderdag 6 maart
• Raadspresidium, maandag 10 maart
• Beeldvormende raadscommissie, 

woensdag  12 maart
• Fractieberaden, maandag 17 maart

Bent u onze  
Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door de burgemeester, 
de griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

Vraag van Loes Dockheer 
(PvdA/GroenLinks):
“De landelijke politiek praat 
over kloven in de huidige 

maatschappij. Een kloof tussen arm en 
rijk, tussen theoretisch en praktisch 
opgeleiden ofwel hoog opgeleid en laag 
opgeleid, tussen bevolkingsgroepen 
enzovoort. Ervaar jij dat er in Lisse 
dergelijke kloven bestaan en zo ja welke. 
En als je dat dan ziet, vind je dan dat 
hier een taak ligt voor het college en/of 
gemeenteraad?

Antwoord van Cees Ruigrok 
(Nieuw Lisse):
“Er bestaan zeker in 
Lisse ook kloven tussen 

arm en rijk en tussen laag en hoog 
opgeleide mensen. Vaak is er een relatie 
tussen opleiding en het inkomen. Hoog 
opgeleide mensen hebben immers 
vaak een hoger inkomen. Allereerst 
ligt hier een taak voor de rijksoverheid, 
denk aan de hoogte van huurtoeslag, 
de energietoeslag, het kind gebonden 
budget, aanpassing van het minimumloon 
en kinderbijslag. 

Ook onze gemeente heeft hierin een 
verantwoordelijkheid en die nemen we 
ook. Voor de alleenstaanden en gezinnen 
met een minimuminkomen hebben 
we met de intergemeentelijke sociale 
dienst (de ISD) afspraken gemaakt om 
de mensen te ondersteunen. En dat 

is ook hard nodig. Een voedselbank 
moet ook eigenlijk niet nodig zijn. De 
regelingen in Lisse zijn o.a. (naast de 
bijstandsuitkering) de regeling bijzondere 
bijstand. Dit is een uitkering waarmee 
inwoners extra en bijzondere kosten 
kunnen betalen. 

We hebben ook de regeling 
kwijtschelding gemeentelijke belastingen, 
schuldhulpverlening voor inwoners 
die er zelf niet meer uitkomen en een 
collectieve zorgverzekering. Ook zijn er 
een aantal ondersteunende regelingen 
zoals onder andere jeugdfonds sport en 
cultuur, zodat kinderen kunnen sporten en 
nog meer regelingen. Het is jammer dat 
deze regelingen niet bij iedereen bekend 
zijn. Er is vaak meer ondersteuning dan 
men denkt. Op de website van de ISD en 
van de gemeente staan alle regelingen 
beschreven.”

Estafettevraag


